5-5-13




    

  復興的祈禱     

      


林崇智牧師
求你使我們被擄的人歸回，像南地的河水復流一樣。詩126:1-6
◆

復興的夢
耶和華使被擄的人歸回錫安的時候，我們好像在作夢的人。詩126:1
-  家園重建
耶和華必安慰錫安，他要安慰它的一切荒場，使它的曠野像伊甸園一樣，使它的荒地像耶和華的園子一般，在其中必有歡喜快樂、感謝和歌聲。賽51:3   
-  聖城榮美的見証 
錫安哪！你要醒來；醒來，披上你的力量。聖城耶路撒冷啊！要穿上你華美的衣服。  賽52:1  
◆

復興的祈禱 
耶和華啊，求你使我們被擄的人歸回，像南地的河水復流一樣。那些流淚撒種的，必歡呼收割。 詩126:4-5
-  神大能的手運行才成就
耶和華啊！我聽見你的聲音，懼怕你的作為；求你在這些年間復興，在這些年間彰顯，發怒的時候以憐憫為懷。哈巴谷3:2
守望的人；他們晝夜都不緘默；提耶和華之名的啊！你們不要靜止。你們也不要讓神靜止，直至他建立耶路撒冷。等到他使耶路撒冷在地上成為受人讚美的城。 賽62:6-7
-   在極端艱難之下持續禱告  
藉著各樣的禱告和祈求，隨時在聖靈裡祈禱，並且要在這事上恆久警醒，為眾聖徒祈求。弗6:18
殷勤不可懶惰，心靈要火熱，常常服事主；在盼望中要喜樂，在患難中要堅忍，禱告要恆切。羅12:11-12 
◆

復興的委身  





那帶著種子流著淚出去撒種的，必帶著禾捆歡呼快樂地回來。詩126:6
- 願辛勞的服侍
所以你們應當警醒，記念我三年之久，晝夜不停地帶著眼淚勸戒你們各人。我凡事以身作則，你們必須照樣辛勞，扶助軟弱的人。徒20:31,  35
- 堅信必得到豐滿的收成
我是葡萄樹，你們是枝子。住在我裡面的，我也住在他裡面，他就結出很多果子；因為離開了我，你們就不能作甚麼。   約15:5
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 Prayer of Revival


  
        
Pastor Lum
Bring back our captives, O LORD, like streams in the Negev.   Ps.126:1-6
◆

Dream of Revival 
When the LORD brought back the captives to Zion, we were like men who dreamed. 
-  Restoring of their homes
The LORD will surely comfort Zion and will look with compassion on all her ruins; he will make her deserts like Eden, her wastelands like the garden of the LORD.   Is.51:3
-  Testimony of Jerusalem’s glory
Awake, awake, O Zion, clothe yourself with strength. Put on your garments of splendor, O Jerusalem, the holy city.  Is.52:1
◆
  Praying for Revival 
Restore our fortunes, O LORD, like streams in the Negev.  Those who sow in tears will reap with songs of joy. Ps.126:4-5
-   Only the mighty hand of God can do it
LORD, I have heard of your fame; I stand in awe of your deeds, O LORD. Renew them in our day, in our time make them known; in wrath remember mercy. Hab.3:2
Watchmen on your walls,  they will never be silent day or night.  You who call on the LORD, give yourselves no rest, and give him no rest till he establishes Jerusalem  and makes her the praise of the earth.   Is.62:6-7
-  Praying persistently under difficult situation
And pray in the Spirit on all occasions with all kinds of prayers and requests. With this in mind, be alert and always keep on praying for all the saints. Eph.6:18
Never be lacking in zeal, but keep your spiritual fervor, serving the Lord. Be joyful in hope, patient in affliction, faithful in prayer. Rom.12:11-12
◆
  Committment of Revival
He who goes out weeping, carrying seed to sow, will return with songs of joy, carrying sheaves with him.  Ps.126:6
-   Willing to toil in ministry 
Remember that for three years I never stopped warning each of you night and day with tears. In everything I did, I showed you that by this kind of hard work we must help the weak.   Acts 20:31, 35
-  Firm belief of abundant harvest
I am the vine; you are the branches. If you remain in me and I in you, you will bear much fruit; apart from me you can do nothing.    Jn.15:5
